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Interpelacje wnioski i zapytania radnych

Radny JERZY TRACZ
Szanowny Panie Burmistrzu kiedy będzie realizowany 25 wniosek zgłoszony przez mieszkańców
do realizacji w bieżącym roku. Cytuję: „ Urządzanie i utrzymanie terenów zielonych w mieście.
Nowe nasadzenia drzew i krzewów stają się uzasadnioną koniecznością w naszym mieście. Bardzo
dużo drzew w ostatnich latach i obecnie wycięto, część zostało powalonych lub połamanych przez
wichury,  a  także  uschła  w  wyniku  susz,  zanieczyszczonego  powietrza  lub  niewłaściwego
podcinania.  Nowe  nasadzenia  należy  wykonywać  za  ulicach,  w  parku  miejskim,  ogródku
Jordanowskim i innych nielicznych już skwerach zielonych w naszym mieście. Ponadto wskazane
jest zawieszenie nowych skrzynek lęgowych dla ptaków i zwierząt na w/w terenach zielonych. Te
powierzchnie  zielone  w  mieście  mają  być  również  wykorzystane  na  zapewnienie  roślinom,
drzewom, krzewom, zwierzętom i ptakom odpowiedniego schronienia, pożywienia i możliwości
lęgowych – będzie to ogromny krok naprzód w dziedzinie ochrony przyrody.” Drzewa i krzewy w
mieście działają jak naturalny filtr oczyszczający powietrze z pyłów zawieszonych (PM), produkują
tlen, tłumią hałas, regulują temperaturę i wilgotność powietrza a ich zieleń bardzo poprawia nam
samopoczucie oraz nastrój. Kolejne pytanie. Jaki będzie los najbardziej okazałego kasztanowca
ziemi lubartowskiej, a być może i województwa, rangi można powiedzieć, że pomnika przyrody,
gdy  obok  tego  drzewa  zostaną  przeprowadzone  prace  ziemne,  trwale  zniekształcającą  rzeźbę
terenu? A gdy znikają drzewa i krzewy znikają też ptaki a miasto bez ptaków jest martwe. Dziękuję
bardzo 


